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متن پرسش

با سلام و عرض ادب: 1. لطفا بفرماد انسان از کجا بفهمد خدا از او راضی است؟ اصلا درست است

که انسان همچین فکر و دغدغه ای داشته باشد یا جسارت است؟ 2. عذر میخام استاد چرا بعضی از

علمای بزرگ و صاحب اندیشه های عمیق با مولوی و عرفانش و شاگردانش مشکل دارند؟ آیا به خاطر

فضاها و ساحت های مختلف اندیشه است نظیر تفاوت اباذر و سلمان علیهم الرحمه یا حضرت موسی

و حضرت خضر سلام االله علیهم یا به دلیل بد فهمی دین و بد سلیقه ای و ... ممنون. التماس دعا

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: 1- ما باید در حدّ وظیفه تلاش کنیم و همیشه این دغدغه برایمان هست که

آیا خدا از اعمال ما راضی میباشد یا نه؟ و البته نباید ناامید بود 2- به نظرم نکتهی خوبی را مطرح

کردهاید، واقعاً اگر کسی امثال مولوی را درست بفهمد نمیتواند با آن مخالف باشد. مقام معظم رهبری

میفرمایند: «مثنوى؛ که خودش میگوید: و هو اصول اصول اصول الدین. واقعاً اعتقاد من هم همین

است.» موفق باشید


